
Styremøte i historielaget hos skolen mandag 17.02.2020 kl. 19.30 

 

 

Tilstede: Anne, Sonja og Steinar L.  

 

Post og info 

Svart på kartlegging fra landslaget om historielagets historie. 

Sendt 4 eks av Sandøytårnet 2018 til Nasjonalbiblioteket i Mo i Rana.  

 

Økonomi 

Ingen ny informasjon da kasserer var ikke tilstede 

 

Oppbevaring av historielagets materialet 

Her er det en todeling – et går på brannsikkert skap som vi ønsker å få plassert et sted. Det 

andre er de årbøkene som vi mottar fra Kuben, samt historiske tidsskrifter som kommer 

jevnlig – disse ønsker vi å få satt frem slik at flere av øyas befolkning kan glede seg av de. 

Sonja tar kontakt om aktuell plassering.   

 

Dialektopptak 

Marit har mottatt nesten 2 timer opptak, som Sonja har fått digitalisert fra kassetter. Hun 

skriver over til pc. Sonja har også delt dem med Gjert K. til dialektprosjektet.  

 

Årsskriftet 

Det har kommet enda en artikkel til siden sist. Samtidig har flere av artiklene som har stått til 

vurdering blitt sikre artikler pga. tilfang av informasjon. Enda noen artikler ble diskutert under 

møtet i forhold til fakta opplysninger og muntlig formidling av historisk info, som kan føre til 

at enda flere artikler kommer på plass.  

 

Årsmøtet 

På neste møte må vi få avklaringer i forhold til foredragsholder. 

 

Andre arrangementer? 

Styret diskuterte litt om vi burde ta kontakt angående arrangementet om Los 300 år i tjeneste 

– som er et tokt langs kysten i august-september. Sonja kontakter dem.  

 

Neste styremøte på skolen ble foreslått til 16. mars kl. 1930 

 

Referent: Sonja 

 


